
  

Karlskoga Budoklubb  Ärende: Sidan 1 av 2 

www.kgabudo.org  Styrelsemöte 2020-11-30 
   

 

Karlskoga Budoklubb  
Styrelsemöte 2020-11-30 via Meet 

  
Närvarande 
Mats Werf, Rose-Marie Berggren, Jan Hellqvist, Cecilia Berglöf, Jenny Johrin, Per Eriksson, Eva Torsteinsrud 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Werf öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

4. Kassörens rapport 

 Vi har 104 000 kr på kontot.  
 Vi har fått in bidrag från Svenskaspel. 
 Mats har skickat in ansökan om kommunbidrag och fått den godkänd. 
 Per och Aaron kollar på system för fakturering. Kolla även IdrottOnline. – Kvarstår 

5. Lokalen 

 Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen: 
o Bredare dörr ut mot korridoren 
o Förråd för mattor – Ev kan vi få ett förråd på annat ställe 
o Ta över Innebandyns nuvarande Kansli 

Punkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -Kvarstår 
 Tord kollar möjlighet att nyttja omklädningsrum på dagtid. Kommunen tar upp frågan med skolan -Kvarstår 
 Jan ställer fråga till karaten om vi kan ha ett gemensamt gym. – Kvarstår 
 Ta upp frågan angående att Boxarna använder samma omklädningsrum som oss, kan de få använda ett annat 

omklädningsrum? – Tord kollar. – Kvarstår 
 Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Inget nytt, pausats pga pandemin. Alla utbildningar körs på 

distans förutom budon som kör utomhus. 
 Solskydd på östra sidan, Mats och Tord tar med frågan till träffen med kommunen i oktober. -Kvarstår då 

träffen ställdes in. 
 Nya trasor har köpts in till mattan. 
 Uppdrag om att köpa in rengöringsmedel, kolla olika inköpsställen för bästa pris. 
 Fler linor skulle behövas till städskrubben för torkning av trasor. 
 Det finns en handskriven notis på anteckningstavlan om hur man ställer upp dörren. 

 

6. Hemsidan 

 Sektionerna gör en översyn av sidan för att kontrollera aktualitet. Stående punkt. 

7. Nycklar 

 Cecilia och Tord inventerar taggar och nycklar-kvarstår 
 Upplåsning av dörr fungerar inte stjärnkoden för att hålla dörren öppen under 3 timmar. Mats frågar 

bokningen om förändringen. -Kvarstår 
 

8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier 

 Inget att rapportera. 
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 Belastningsregistret – Stående punkt. Bordlägger frågan om intervall. En rutin om att alla visar vid samma 

tillfälle. De som skall visa upp på nytt har blivit påminda på mötet. Beslut att alla berörda har ett giltigt utdrag 
att visa upp vi årsmötet. 

 Kommunen efterfrågar en drog- och dopingpolicy i dag heter vår ”Karlskoga Budoklubbs drogpolicy -med 
handlingsplan”, förslag till ändring tas med till årsmötet. 

9. Ju Shin Jutsu  

 Inget att rapportera 

10. Judo 

 Inget att rapportera, graderingstillfället inställt. 
 

11. Gracie Barra 

 Skulle tävlat i oktober men tävlingen ställdes in veckan innan. 

12. Yagyu Shingan Ryu 

 En ny kurs kommer att startas upp i hösten 2021. En förkovrings kurs i traditionell ju-jutsu på halvtid. Ses tre 
gånger per termin, sammanlagt sex helger avslutas med sommarläger på en vecka. 

13. Övrigt 

 Fråga från ePassi om vi vill vara med att erbjuda att ansluta oss till tjänsten för att kunna erbjuda deras 
kunder. Beslut att avvakta. – Punkten kvarstår för bevakning. 

 Alla i styrelsen bör vara med i IdrottOnline. Mats ordnar när han fått personnummer på de som ska läggas till. 
 Sista söndagen i augusti skall inrapportering ha gjorts av närvaro i IdrottOnline. Blev ej inskickad. 
 Jan har lånat 9 mattor. Återlämnade. 
 Barnträning, mötet beslutar att all barnträning ska pausas så länge rekommendationerna gäller. 

14. Nästa möte 

Nästa möte blir 11/1 19:40 i Meet, Mats skickar kallelse. 

15. Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid pennan 
Jenny Johrin 


